
GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag commissie Welzijn d.d. 21 november 2017  
 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier

Aanwezig Johan Swaans (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Deborah 
Eikelenboom (SP-tot agendapunt 5), Stijn van den Brekel (SP - tot 
agendapunt 5), Mark Verhoeven (LRG), Erik Schellekens (LRG), Brigit 
de Kort (CDA), Piet Poos (CDA), Christel van Neerven (PAG), Henk 
Gabriëls (PAG), Willem Couwenberg (Arbeiderspartij Goirle Riel), Arno 
de Laat (Arbeiderspartij Goirle Riel).
Wethouders:  Marijo Immink, Theo van der Heijden
Ambtelijke bijstand bij agendapunt 2: S. Torremans
Ambtelijke bijstand bij agendapunt 5: M. Claassen

Afwezig 
(met kennisgeving)

Monique van Brederode (VVD), Pernell Criens(PvdA)

Deze vergadering kunt u terugluisteren op :
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2017/21-november/20:30 

1. Opening en vaststelling agenda
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Raadsvoorstel vervolgonderzoek 't Loket 

Standpunten fracties:

LRG Onderschrijft de keuze die het college voorstelt. Maakt zich wel zorgen over de 
tijd die het duurt. Komt er een raadsvoorstel voor de taskforce Jan van Besouw? 
Is daar budget voor nodig?
Er ligt een duidelijk raadsbesluit om deze twee locaties te onderzoeken. Over een 
jaar zijn er weer andere dingen onduidelijk. We kunnen dan aan het onderzoeken 
blijven. Extra onderzoek is verlies van tijd. 

PAG Merkt dat de inzichten ver uit elkaar staan. Staat voor een groot deel achter de 
vragen zoals deze ook door het CDA zijn geformuleerd. De kern van de bijdrage 
van PAG is de vraag waarom er nu een besluit moet worden genomen. Kan dat 
niet uit de stukken halen. 
We gaan volgens dit voorstel nog eens bekijken wat er precies nodig is voor het 
zorgcentrum en wie daar inzitten. Waarom moet dat dan nu nog eens uitgezocht 
worden? Dat moet toch al uitgezocht zijn? Het is voor PAG geen gelopen race dat 
het op dezelfde plek moet komen. Het mag van PAG ook op een andere plaats. 
Wil een nieuw zorgcentrum dus niet koppelen aan de plek zelf. 
Als hij kijkt naar de verhuurprijzen, dan betaalt de GGD meer dan de huidige 
marktprijzen.  Waarom is nu het besluit nodig dat het Jan van Besouw niet 
geschikt is? Waarom kunnen we dit besluit niet nemen als het vervolgonderzoek 
gereed is?
De vraag is of we Jan van Besouw zouden kunnen helpen met hun exploitatie, als 
het Jan van Besouw daarvoor geschikt is. In het rapport staan zaken die niet 
zakelijk zijn opgenomen. Er zijn ontwikkelingen het laatste jaar die wel degelijk 
meegenomen moeten worden. Bijvoorbeeld dat door samenwerking met 
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Oisterwijk en Hilvarenbeek in het gemeentehuis ruimte vrij komt. De rest van het 
onderzoek kan gewoon worden uitgevoerd, waarna de raad alles overwegend 
kan besluiten. Zo zakelijk moeten we kijken. Wie zegt dat Jan van Besouw erin 
slaagt om zijn financiële achtergrond te verbeteren? Vermoedt dat Jan van 
Besouw het niet wordt, maar dat is niet zeker.
Wellicht kunnen we een deel van de taken wel in Jan van Besouw onderbrengen. 
Bijvoorbeeld de BOA, de politie of de bloedprikdienst.

CDA Is nog niet toe aan de beslissing dat Jan van Besouw geen goede oplossing is. 
Vraagt zich af wie "de gemeente" is die niet de mening deelt van de partijen dat 
huisvesting plaats kan vinden op de verdieping. Hoezo is privacy niet geborgd als 
de frontoffice op de eerste verdieping zit? Wordt de ICT een knelpunt in Jan van 
Besouw? Op basis van dit stuk wordt een conclusie getrokken die geen 
aanleiding geeft tot de conclusie die wordt getrokken. Waarom wordt nu op basis 
van dit stuk de conclusie getrokken? Er is een financiële onderbouwing waar de 
effecten niet zijn meegenomen wanneer de grond waarop 't Loket nu is 
gehuisvest wordt vrijgemaakt en mogelijk wordt verkocht. Er worden zaken 
vergeleken die mogelijk niet terecht zijn. De BOA's en de politie hebben niets 
met het zorgcentrum te maken.
Dit is geen onderzoek waarin de rationele gronden worden gevonden om dit 
besluit te nemen. Er is eigenlijk toegeschreven naar een conclusie. Op basis van 
dit stuk is het niet mogelijk om een beslissing te nemen. Als we vinden dat 't 
Loket niet in Jan van Besouw thuishoort, moeten we op basis van die emotionele 
argumenten een keuze maken. Dit onderbouwt niet de beslissing die we nodig 
hebben.

SP Vindt het een wijs besluit. Moeten we voor Mainframe niet kijken naar 
nieuwbouw bij de Zuidrand of elders? De fractie kan instemmen met het 
voorstel.

PvdA Is blij met dit voorstel. Heeft  begrepen dat de gebruikers ook achter dit voorstel 
staan. We kunnen wel blijven zoeken, maar dan gaat er ook kostbare tijd verloren 
voor de partners in 't Loket.  Ook subjectieve overwegingen zijn erg van belang. 

AGR Is het eens met de conclusie van het stuk. Wanneer komt Mainframe terug in de 
raad?
In het rapport staat ook duidelijk te lezen dat er geen sprake is van structurele 
leegstand in Jan van Besouw, alleen van onderbezetting. 't Loket hoort niet thuis 
in het Cultureel Centrum. Ook een BOA of een politiepost niet.
Is er helemaal niets onderzocht rond Mainframe? Als dat het geval is, is de motie 
niet uitgevoerd.

Advies van de commissie: het voorstel wordt als B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.

3. Raadsvoorstel Koers Jeugd(hulp)
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Standpunten fracties:

LRG Is bij de presentatie van het regionale beleid geweest in Oisterwijk. Dat was heel 
verhelderend. Zeker waar het gaat om de visie om het met de jeugd, in plaats 
van over de jeugd te doen. Kan daar alleen maar blij mee zijn. Er is wel een 
kanttekening ten aanzien van het advies van de participatieraad. Er is een 
toezegging gedaan aan de participatieraad dat er een uitvoeringsagenda wordt 
gemaakt. Is dat voldoende? Wordt er gekeken naar een lokaal beleidsplan? Er 
moeten een overkoepelend plan komen over die uitvoeringsagenda. Per project 
moet duidelijk worden gemaakt wat de doorlooptijd is, wat de doelstellingen 
zijn. Het zou fijn zijn als we wat meetinstrumenten hebben die hier overheen 
kunnen liggen. Het uitgewerkte plan Vroeg- en Voorschoolseeducatie kan hier 
een voorbeeld bij zijn.

PAG Kan zich enorm vinden in de aanpak. Er is veel bewondering voor de manier 
waarop het aangepakt is. Wat gaat er nu concreet gebeuren? Wij zijn ook 
geïnteresseerd in een plan van aanpak. Wij vinden ook een evaluatie belangrijk. 
Ook in het lokale plan van aanpak zouden we graag de evaluatie zien. 
Vond het heel mooi om te zien dat er uitgebreide printinstructies bij zitten, het 
meedenken zit in het DNA.

CDA Is het eens met de noodzaak van meetinstrumenten. De kosten van het 
veranderingsproces mogen niet ten koste gaan van de jeugdhulp. Dankt de 
participatieraad.

SP Vindt het heel goed dat bureaucratische regels niet de toekomst van jongeren 
bepalen. Kan pas echt blij zijn als de problemen van jongeren niet meer 
voorkomen.
Marktwerking kan leiden tot concurrentiestrijd die samenwerking kan frustreren.
Hoe borgen we dat privacygevoelige gegevens niet in verkeerde handen komen?

Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.

4. Raadsvoorstel  herijking begroting jeugdplan 2017 en 2018

Standpunten fracties:

LRG Vraagt zich af of we dit raadsvoorstel kunnen vaststellen nu er een kort geding 
loopt van de GGZ. Hoe heeft het zover kunnen komen dat er te lage tarieven 
worden betaald? Zijn er daardoor dossiers die niet de zorg hebben gekregen die 
nodig is? Wat zijn de gevolgen voor Goirle als de tarieven omhoog zouden 
gaan? Welke invloed heeft dat op de begroting?

PAG De compensatie voor het woonplaatsbeginsel is toegekend. Is dat in deze 
begroting verwerkt? Als je kijkt naar de begrotingen dan zien we onder de post 
Jeugdzorg PGB bovengemiddeld geld uitgeven. Wat is daarvan de reden?

Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.

5. Raadsvoorstel nieuwe Verordening maatschappelijke ondersteuning 2018
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Standpunten fracties:

LRG Heeft gezien dat bij het "wordt" in het "was-wordt overzicht" wat zaken staan 
die zo niet in de verordening staan. 
Wanneer wordt er geëvalueerd? Als we ieder jaar een nieuwe verordening 
aannemen wordt er nooit geëvalueerd.

PvdA In artikel 4.2 staat dat een vertegenwoordiger ook een PGB kan aanvragen 
namens een cliënt. Kan dat de zorgaanbieder zelf zijn? Dan is enige 
voorzichtigheid wel geboden. Hoe is deze situatie in Goirle? Zijn er vermoedens 
van misbruik en fraude? Onderzoeken we dat? Is onze regelgeving scherp 
genoeg? Is tevreden met de antwoorden van het college.

Afspraken en toezeggingen:
Wethouder Immink kijkt wanneer er voor het laatst is geëvalueerd en of alles juist in de verordening 
is opgenomen, zodat dit nog voor de raadsvergadering kan worden opgelost. 

Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.

6. Raadsvoorstel nieuwe Verordening participatieraad 2017
Standpunten fracties:

LRG Het is goed dat de betrokkenheid van vertegenwoordigers van 
belangengroepen verruimt wordt. De oude afspraken gingen vrij ver. Het 
algemene belang moet wel voor gaan. Er moet geen last zijn van de organisatie 
waar ze vandaan komen.

PAG De participatieraad krijgt ook een stuk eigen budget. Dat is belangrijk. Er zijn 
wel wat zorgen over de gemaakte procesafspraken over de adviestaak van de 
participatieraad. Vier weken om advies uit te brengen, is vaak te kort. Is voor 
een iets ruimere termijn. 
De tweede zorg is de zorg over de onafhankelijkheid van de toe te voegen leden 
van de belangenverenigingen. Maken we keuze over welke organisaties dat dan 
gaat? Kunnen we dat objectief bepalen? Hoe kunnen we voorkomen dat die 
personen dan niet onder druk worden gezet door hun eigen 
belangenorganisatie? Wordt die stoel in de participatieraad dan toegekend aan 
de belangenorganisatie of aan een persoon? Zou het niet beter zijn om voor de 
leden van de belangenorganisaties een kortere benoemingstermijn in te 
stellen? Zou je moeten bepalen dat deze leden niet meebeslissen over 
onderwerpen die hun eigen belangenorganisatie aangaan?
Moet in het besluit niet expliciet worden bepaald dat de oude verordening 
wordt ingetrokken?

Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Marijo Immink zegt toe dat wordt gekeken naar de bepaling over het intrekken van de 
oude verordening bij dit raadsvoorstel en het raadsvoorstel verordening Wmo.
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.
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7. Verslag van de commissie Welzijn van 10 oktober 2017
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. De toezeggingenlijst wordt bijgewerkt. De commissie 
stemt in met de voorgestelde afdoeningen. 

8. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders
Er zijn geen inlichtingen.

9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders
Liselotte Franssen vraagt of het college het project Happy Ouders over alcohol preventie kent dat in 
Tilburg loopt en of Goirle hierin meeloopt. 
Wethouder Marijo Immink geeft aan dat dit in de portefeuille van wethouder Van de Ven valt. Het 
antwoord volgt schriftelijk.

10. Stukken ter kennisname
Er zijn geen vragen of opmerkingen.

11. Rondvraag
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

De voorzitter sluit de vergadering om 22.40 uur. 

Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van 
9 januari 2018.

De voorzitter, de griffier,
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 21 november 2017

Nr Datum Wat Wie Uiterste  
afdoeningsdatum

Wijze afdoening

1. 21-11-2017 Nieuwe verordening Wmo: nakijken wanneer er 
voor het laatst is geëvalueerd en of alles juist in de 
verordening is opgenomen, gelet op verschillen 
tussen het "was-wordt" overzicht en de 
uiteindelijke tekst.

Wethouder 
Marijo 
Immink

30-11-2017 Voor de raadsvergadering

2. 21-11-2017 Verordening Participatieraad: dat wordt gekeken 
naar de bepaling over het intrekken van de oude 
verordening bij dit raadsvoorstel en bij het 
raadsvoorstel verordening Wmo.

Wethouder 
Marijo 
Immink

30-11-2017 Voor de raadsvergadering

3. 21-11-2017 Aangeven of het college het project Happy Ouders 
over alcohol preventie kent dat in Tilburg loopt en 
of Goirle hierin meeloopt. 

Wethouder 
Harry van de 
Ven

30-11-2017 In Goirle kennen wij het project Happy 
ouders niet. Wel zijn er diverse 
voorlichtingen voor zowel ouders als 
de jongeren. Bijvoorbeeld: twee maal 
per jaar komt het helden theater naar 
Goirle en Riel met een voorstelling 
over diverse thema’s waar ouders van 
jongeren tegen aan lopen. Zoals social 
media, alcohol gebruik ed. Op het Mill 
Hill worden voorlichtingen gegeven 
over alcoholgebruik. De GGD geeft 
voorlichtingen over de 
gezondheidsrisico’s.

3. 10-1-2017 Het eerste uitvoeringsprogramma Back to Basics 
wordt voor het vaststellen door het college voor 
zienswijzen voorgelegd aan de gemeenteraad.

Wethouder 
Marijo 
Immink

4e kwartaal 2017 B&W zal de zienswijze van de raad inwinnen over 
het uitvoeringsprogramma B2B 2.0



 


